
Zápis z 39. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 11.06.2025 

Místo konání: Obecní úřad Strážkovice 
Začátek: 17:00 hod. 
Zasedání řídil: Hana Halamová 
Přítomni: Hana Halamová, Pavel Kolář, František Kroupa, Tomáš 

Kubík, Petr Šíma, Renata Šobrová 
Omluveni: Martin Pečman 
Neomluveni: - 
Hosté: - 
Zapisovatelka: Renata Šobrová 
Ověřovatelé zápisu: Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

 

Po zahájení jednání zastupitelstva starostka Hana Halamová, určila zapisovatelem Renatu 
Šobrovou. Ověřovatele zápisu navrhla Pavla Koláře a Tomáše Kubíka. Tento návrh byl 
zastupiteli jednohlasně schválen.  

 
   Program: 
 

1. Kontrola zápisů z minulého zasedání zastupitelstva 
2. Dispozice s pozemky 
3. Závěrečný účet MŠ Cvrček Strážkovice za rok 2024 
4. Závěrečný účet obce Strážkovice za rok 2024 
5. Neinvestiční dotace příspěvkové organizace MŠ Cvrček Strážkovice – dofinancování 

mezd nepedagogických pracovníků MŠ Cvrček Strážkovice září – prosinec 2025 
6. Spisový řád 
7. Žádost o pronájem bytu 
8. Objízdná trasa autobusu Střížov - Strážkovice 
9. Různé 
 

Návrh na úpravu navrženého programu: 
Nebyly podány žádné návrhy na změnu a doplnění programu. 

 
Hlasování o programu jako celku: 
Hlasování o návrhu programu: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Šíma,  
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo  
Program byl schválen. 

 



Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 
 
Předsedající předložila zastupitelstvu zápis z 38. zasedání zastupitelstva obce konaného 
dne 14.05.2025 po zapracování připomínek, byla provedena kontrola zápisu, kde  
je zaznamenáno, že zapisovatel Dominik Šíma nesouhlasí se zněním zápisu č. 36 a odmítl být 
uveden jako zapisovatel tohoto zápisu.  
Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1a: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
č. 38 ze dne 14.05.2025 dle upraveného znění. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, pí Šobrová, 
Proti: nikdo, Zdržel se: p. Šíma 
Usnesení bylo přijato. 

 
Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 
 
Do tohoto bodu nebyly zařazeny žádné návrhy. 

 
Bod 3. programu: Závěrečný účet MŠ Cvrček Strážkovice za rok 2024 
 
Předsedající informovala zastupitele, že závěrečný účet MŠ Cvrček Strážkovice 2024  
se shoduje s návrhem závěrečného účtu MŠ Cvrček Strážkovice 2024. Hospodářský výsledek 
ve výši 40.320,23 Kč předsedající navrhla ponechat k dispozici MŠ Cvrček. 
 
Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo obce Strážkovice schvaluje účetní závěrku MŠ Cvrček 
Strážkovice, IČ 21551359, se sídlem Strážkovice 78, příspěvkové organizace obce 
Strážkovice za rok 2024. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma,  
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet Mateřské školy Cvrček 
Strážkovice, IČ: 215 51 359, se sídlem Strážkovice 78 (příspěvkové organizace obce 
Strážkovice) za rok 2024 a to bez výhrad. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma,  
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
Návrh usnesení 3c: 
Zastupitelstvo schvaluje zaúčtování hospodářského výsledku MŠ Cvrček Strážkovice, 
IČ: 21551359, se sídlem Strážkovice 78 (příspěvkové organizace obce Strážkovice) za rok 
2024 na účet SU 432. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma,  
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
Bod 4. programu: Závěrečný účet obce Strážkovice za rok 2024 
 
Předsedající informovala zastupitele, že závěrečný účet obce Strážkovice za rok 2024  
se shoduje s návrhem závěrečného účtu obce Strážkovice za rok 2024. 
Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku obce Strážkovice za rok 2024. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma, 
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet obce Strážkovice za rok 2024  
a to bez výhrad. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma, 
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
Návrh usnesení 4c: Zastupitelstvo schvaluje zaúčtování hospodářského výsledku obce 
Strážkovice za rok 2024 na účet SU 432. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Šíma,  
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 

 
Bod 5. programu: Neinvestiční dotace příspěvkové organizace MŠ Cvrček Strážkovice – 
dofinancování mezd nepedagogických pracovníků MŠ Cvrček Strážkovice září – prosinec 
2025 
 
Předsedající předložila zastupitelstvu žádost o dofinancování mzdy uklízečky MŠ Cvrček 
Strážkovice z rozpočtu obce Strážkovice ve výši 41.834 Kč na období září–prosinec 2025  
a zároveň o proplacení odměny pro paní uklízečku ve výši 10.000 Kč za 1. pololetí 2025. 
 
Návrh usnesení 5a: Zastupitelstvo schvaluje žádost ředitelky MŠ Cvrček Strážkovice pí Evy 
Svitákové o dofinancování mzdy uklízečky MŠ Cvrček Strážkovice – příspěvkové 
organizace obce Strážkovice z rozpočtu obce Strážkovice částkou 41.834 Kč od 01.09.2025 
do 31.12.2025 bez odměn a proplacení odměny za 1. pololetí roku 2025 ve výši 10.000 Kč. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma,  
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 



 
Návrh usnesení 5b: Zastupitelstvo ukládá účetnímu obce p. Dominiku Šímovi připravit 
rozpočtové opatření na navýšení neinvestičních prostředků určených na dofinancování mezd 
nepedagogických pracovníků z prostředků obce Strážkovice dle schváleného navýšení  
a předložit jej předsedovi finančního výboru ke kontrole. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma, 
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
Bod 6. programu: Spisový řád 
 
Předsedající informovala zastupitele, že vzhledem ke skutečnosti, že obec má od 01.01.2025 
spisovou službu v elektronické podobě, je nutné mít nový spisový řád. 
Návrh usnesení 6a: Zastupitelstvo obce Strážkovice schvaluje Spisový řád obce Strážkovice.  
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma,  
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 

Bod 7. programu: Žádost o pronájem bytu 

 
Předsedající předložila zastupitelům žádost o přenechání pronájmu bytu novému 
nájemníkovi. 
Návrh usnesení 7a: Kdo je pro, přenechat podnájem bytu 1.2 v nájemním bytovém domě 
Strážkovice žadateli. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma,  
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 
 
Bod 8. programu: Objízdná trasa autobusu Střížov – Strážkovice  
 
Předsedající předložila zastupitelům žádost o souhlas s vedením objízdné trasy 
zastavěné části obce a obslužností po dobu uzavírky silnice v obci Střížov. Objížďka 
povede přes obec Lomec a žádost se týká místní komunikace ve vlastnictví obce 
Strážkovice po dobu letních prázdnin. 
Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo schvaluje objízdnou trasu pro veřejnou osobní 
dopravu provozovanou společností JIKORD, s.r.o. společností GW BUS a.s. týkající  
se místní komunikace Střížov – Lomec, na parc. 1517/2 pro obec Strážkovice  
a KÚ Lomec, dle předložené dokumentace v termínu od 01.07.2025 do 31.8.2025. 
Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Kroupa, p. Šíma,  
pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 
Usnesení bylo přijato. 



Bod 9. programu: Různé 
 
Předsedající předala zastupitelům informaci p. místostarosty Martina Pečmana o dočasném 
přemístění kontejnerů na tříděný odpad ze středu návsi v Řevňovicích (dle přiloženého 
plánku) do doby, než se vytvoří kryté kontejnerové stání podle probíhajícího projektu.  
Po diskusi, že tato skutečnost nebude mít negativní vliv na obyvatele ani na svozovou firmu, 
vzali zastupitelé tuto informaci na vědomí. 
 
Dále předsedající dala slovo panu Dominikovi Šímovi, který vznesl dotaz na pana Kroupu, 
zda si myslí, že je normální, když ve čtvrtek 5.6.2025 řval na paní starostku, že není 
zveřejněný zápis ze zastupitelstva. Pan Kroupa reagoval slovy, že se v souladu se zněním 
jednacího řádu, byl zeptat, proč není zápis ze zastupitelstva vyvěšen. Paní starostka uvedla, 
že se nestihly zapracovat její připomínky, protože do časového harmonogramu vzniku zápisu 
zasáhl víkend, proto zápis nebyl k dispozici. Přes vyjádření paní starostky, že pan Kroupa byl 
hlasitý až k nájemnímu domu, tento oponoval, že si to nemyslí a že se s jejím názorem 
neztotožňuje. Po diskusi, jak v budoucnu se zápisy pracovat, aby byly dodrženy lhůty 
vyplývající ze zákona a z jednacího řádu obce, byl tento příspěvek uzavřen bez návrhu 
usnesení. 
 
Dále předsedající dala slovo paní ředitelce MŠ Cvrček Evě Svitákové, která vznesla námitku 
a zároveň žádost o opravu zápisu z 36. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice konaného 
19.3.2025. Podle jejího vyjádření se jedná o bod 7a, výtky jsou popsány v přiloženém dopise, 
který byl předán k rukám paní starostky. Přestože byl výše uvedený zápis schválen  
a paní starostka se snažila paní ředitelce vysvětlit, že námitku nelze podat tímto způsobem, 
požádala paní starostka o zapracování námitky do zápisu. Zároveň slíbila, že se k této věci 
zastupitelstvo vyjádří. 
 
K dalšímu návrhu p. Dominika Šímy, aby zastupitelé vytvořili svůj etický kodex se již nikdo 
nevyjádřil a nebylo přijato žádné usnesení. 
 
Po vyčerpání posledního bodu předsedající jednání zastupitelstva ukončila.  
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 17:42 hodin. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 

 
Zapisovatelka: 
 


